

KEMALANGAN : PEMANDU KENDERAAN DISARAN TAMPIL SEGERA



INSIDEN kemalangan yang melibatkan sebuah kenderaan dan motosikal yang berlaku di kawasan Kampung Salambigar berdekatan Gedung Serbaneka Fayze, Jalan Muara.

Hospital Raja Isteri Pengiran Anak Saleha (RIPAS) dengan bantuan pihak paramedik bertugas.

Walau bagaimanapun, pihak polis pada ketika ini sedang menjalankan siasatan bagi mengenal pasti pemandu kenderaan yang terlibat dan disarankan untuk tampil segera ke Balai Polis Berakas bagi membantu siasatan.

Juga dipohonkan kepada orang ramai yang menyaksikan insiden berkenaan agar dapat mengongsikan sebarang maklumat bagi membantu melancarkan lagi proses penyiasatan pihak polis.

Di samping itu juga, dinasihatkan kepada para pengguna jalan raya, sepertimana peruntukan yang ditetapkan di bawah Seksyen 34 (1) Penggal 68 untuk memberikan tempoh selama tujuh hari bagi para pemandu yang terlibat dalam sebarang kemalangan untuk memberikan maklumat kepada pihak berwajib dan jika gagal hukuman denda akan dikenakan sebanyak BND4,000 dan pemenjaraan selama enam bulan.

Siaran Akhbar dan Foto : Pasukan Polis Diraja Brunei

SALAMBIGAR, Khamis, 24 Jun. - Satu insiden kemalangan yang melibatkan sebuah kenderaan dan motosikal berlaku pada Selasa, 22 Jun 2021 sekitar jam 7.21 malam, bertempat di kawasan Kampung Salambigar berdekatan Gedung Serbaneka Fayze, Jalan Muara.

Hasil daripada siasatan awal keanggotaan penyiasat Balai Polis Berakas, Pasukan Polis Diraja Brunei (PPDB) menjelaskan punca insiden kemalangan dipercayai daripada pemanduan semasa hendak memasuki persimpangan jalan kawasan tersebut. Dalam kejadian tersebut penunggang motosikal mendapat kecederaan dan dikejarkan ke

Guru diseru dapatkan vaksin

Siaran Akhbar : Kementerian Kesihatan

BANDAR SERI BEGAWAN, Khamis, 24 Jun. - Kementerian Kesihatan ingin mengalu-alukan para guru untuk mendapatkan suntikan vaksin COVID-19.

Sehubungan itu, bagi memudahkan proses suntikan vaksin COVID-19 dan mengelakkan kesesakan di pusat-pusat vaksinasi dan untuk keselesaan serta agar tempoh masa menunggu tidak lama, Kementerian Kesihatan memohon kerjasama orang ramai untuk membuat tempahan slot bagi suntikan vaksin COVID-19 melalui aplikasi BruHealth.

Untuk maklumat lanjut dan perkembangan terkini, orang ramai boleh melayari Laman Sesawang Kementerian Kesihatan, iaitu www.moh.gov.bn atau menghubungi Talian Nasihat Kesihatan 148 atau melalui aplikasi BruHealth.

Pentingnya mengetahui tindakan menghadapi kebakaran



PEESERTA-peserta Kursus Fire Marshal ketika diajar tatacara penggunaan alat pemadam api dengan betul dan menyelamatkan diri ketika kecemasan (atas dan bawah).

Siaran Akhbar dan Foto : Jabatan Bomba dan Penyelamat

TEMBURONG, Rabu, 23 Jun. - Seramai 25 orang kakitangan jabatan-jabatan kerajaan dari Bangunan Jabatan-jabatan Kerajaan Pekan Bangar mengikuti Kursus Fire Marshal dari 21 hingga 23 Jun 2021, bertempat di Dewan Muafakat, Jabatan Daerah Temburong, yang dikendalikan oleh Bahagian Perhubungan Awam, Cawangan Operasi 'G', Jabatan Bomba dan Penyelamat (JBP).

Para peserta didedahkan mengenai pentingnya keselamatan kebakaran secara teori dan praktikal mengenai punca-punca berlakunya kebakaran; mengetahui tindakan apabila menghadapi insiden kebakaran di tempat kerja dengan membuat pengosongan bangunan secara sistematis; tatacara penggunaan alat pemadam api dan selimut api dengan cara yang betul; tatacara untuk menyelamatkan diri daripada terperangkap di dalam bangunan apabila berlakunya kebakaran; dan lawatan ke Balai Bomba Bangar bagi mengetahui fungsi bomba serta mengenali perkakas dan peralatan bomba.

JBP ada menyediakan program-program keselamatan seperti Taklimat Mencegah Kebakaran, LS995 dan Kursus Fire Marshal bagi mengetahui aspek-aspek keselamatan semasa menangani kecemasan serta mengetahui tatacara yang betul bagi penggunaan alat pemadam api.

Jika berlaku kecemasan, hubungi Talian Kecemasan Bomba 995 dan memberikan maklumat yang tepat.



Peluang mempelajari asas bahasa Arab

Siaran Akhbar dan Infografik : Universiti Islam Sultan Sharif Ali

كُلُّ دِينٍ مِنَ الْإِسْلَامِ بِمَا شِئَ عَرَبِيًّا

KURSUS ARAB

BELAJAR BAHASA ARAB

MARI BELAJAR BAHASA AL-QUR'AN (MBBQ)
YURAN : MBBQ - \$80 BAGI SETIAP MODUL

- MBBQ (A) : KURSUS AL-TAMHIDI
- MBBQ (B) : KURSUS PENGENALAN (AL-MUBTADI')
- MBBQ II : KURSUS PERTENGAHAN (AL-MUTAWASSIT)
- MBBQ III : KURSUS LANJUTAN (AL-MUTAQADDIM)

PROGRAM KEMAHIRAN BAHASA AL-QUR'AN
YURAN : PKBQ - \$140 BAGI SETIAP MODUL

- PKBQ I & II : MENDENGAR & BERTUTUR
- PKBQ III & IV : MENULIS & MEMBACA

PROGRAM TATABAHASA BAHASA AL-QUR'AN
YURAN : PTBQ - \$140 BAGI SETIAP MODUL

- PTBQ I
- PTBQ II

UNTUK PENDAFTARAN

SCAN ME

13 TARIKH MULA PROGRAM
OGOS 2021

TARIKH TUTUP PENDAFTARAN
22 JULAI 2021

TEMPOH PROGRAM
DURASI : 8MINGGU BAGI SETIAP MODUL
SETIAP HARI BUKARAT AJAIB / DAN AHAD
JAM 8.30 PAGI-HINGGA 10.30 PAGI

Untuk Maklumat Lanjut, Sila Hubungi:
Pusat Kepimpinan dan Pembelajaran Sepanjang Hayat
Universiti Islam Sultan Sharif Ali
Simpang 147, Jalan Pasar Gadong
Gadong BP 1310
Negara Brunei Darussalam

246 2000 ext 204202
+673254374 (Telefon / WhatsApp)
C4I@unissa.edu.bn
www.unissa.edu.bn

BANDAR SERI BEGAWAN, Rabu, 23 Jun. - Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) melalui Pusat Kepimpinan dan Pembelajaran Sepanjang Hayat (PKPSH) membukakan pendaftaran bagi Kursus Belajar Bahasa Arab bagi sesi Ogos 2021 kepada pegawai-pegawai dan kakitangan kerajaan atau bukan kerajaan, para belia serta orang ramai yang berminat.

Adapun tujuan Kursus Belajar Bahasa Arab ini diadakan ialah bagi membuka peluang kepada orang ramai untuk mempelajari asas bahasa Arab yang merupakan bahasa Al-Quran.

Untuk maklumat orang ramai, Kursus Belajar Bahasa Arab ini akan diadakan selama 12 minggu bagi Mari Belajar Bahasa Al-Quran (MBBQ) dan lapan minggu bagi Program Kemahiran Bahasa Al-Quran (PKBQ), dan Program Tatabahasa Al-Quran (PTBQ) pada setiap Jumaat dan Ahad.

Yuran pendaftaran bagi MBBQ adalah BND80 (bagi setiap seorang peserta) manakala PKBQ dan PTBQ ialah sebanyak BND140 (bagi setiap seorang peserta).

Pendaftaran bolehlah dibuat melalui pautan <https://bit.ly/C4LKBBQ> dan tarikh tutup pendaftaran bagi program ini ialah pada Khamis, 22 Julai 2021.

Sebarang pertanyaan atau keterangan lanjut, orang ramai bolehlah menghubungi PKPSH, UNISSA menerusi talian +673 2462000 sambungan 202 / 204 atau menghantar e-mel ke C4L@unissa.edu.bn.